Dear Members & PMSA's licensees, 親愛的會員及PMSA 持牌人:



# Hong Kong Student Aid Society (HKSAS) Territory-wide Flag Day 香港學生輔助會 (HKSAS) 全港賣旗日

# 6 September 2025 (Saturday) 2025年9月6日(星期六)

The Chartered Institute of Housing Asian Pacific Branch (CIHAPB) has arranged the following Flag Day: 特許房屋經理學會亞太分會 (CIHAPB) 已安排的賣旗日如下:

Date & Time 日期及時間	6 September 2025 (Saturday) 09:00-12:30 2025年9月6日 (星期六) 09:00-12:30
Venue 地點	Kwun Tong District 觀塘區
Event Goal 活動目標	Since its establishment in 1957, the HKSAS has remained committed to the belief that "All for Children". The organization provides a wide range of services, including residential care, foster care, school-based counseling, and education programs. In terms of residential services, HKSAS operates seven Small Group Homes, one Children's Home, and two Boys' Homes, offering holistic care to children and youth in need of support. To date, over 5,000 children and adolescents have benefited from these nurturing and stable environments.
	This Flag Day aims to raise funds to enhance and develop these residential care services, addressing the diverse and evolving physical and emotional needs of children — so they may grow up in a loving and supportive space.
	HKSAS 自1957年成立,始終秉持「一切為了孩子」的信念,致力提供多元支援,包括住宿照顧、寄養服務、到校輔導及教育項目。住宿服務方面,設有7間兒童之家、1間兒童院和2間男童院,至今已支援逾5,000位有需要的兒童及青少年,幫助他們在穩定關愛的環境中健康成長。
	是次賣旗日希望籌募善款以持續優化住宿照顧服務,因應孩子日益多樣的身心 需要,為他們建立更美好的成長空間。

## www.cih.org.hk

Chartered Institute of Housing Asian Pacific Branch

Units 2008-2010, Telford House, 16 Wang Hoi Road, Kowloon Bay, Kowloon, Hong Kong.

**T** (852) 2356 8680

**F** (852) 2356 7332 E apb@cih.org.hk









Organiser 主辦機構	Hong Kong Student Aid Society (HKSAS) 香港學生輔助會 (HKSAS)
Programme 流程	09:00 Registration 登記 (Gathering Point: Kwun Tong MTR Station Exit B) (集合點: 觀塘港鐵站B出口) 09:05 Pick-up Stickers, Flag Bags and Volunteer Badge 領取紙旗、旗袋及義工證 09:20 Group Photo 團體合照 09:25 Flag Selling 賣旗 12:00 Collection of Stickers, Flag Bags and Volunteer Badge 收回紙旗、旗袋及義工證 (Gathering Point: Kwun Tong MTR Station Exit B) (集合點: 觀塘港鐵站B出口) *** HKSAS issues Certificates of Appreciation to all participating volunteers HKSAS 向每位參與賣旗的義工頒發嘉許狀 12:30 End of the Flag Day Fund Raising 賣旗活動完畢
Language 語言	Cantonese 廣東話
Fees 費用	CIH Member – Free of Charge CIH 會員免費參與 PMSA's Licensee – Free of Charge PMSA 持牌人免費參與
Capacity 名額	30 Persons (Priority will be given to CIH Members and a proportion of enrolments will be reserved to PMSA's licensees on a first-come, first-served basis.) 30人 (CIH 會員優先、部分配額將預留給 PMSA 持牌人。報名先到先得。)
CPD	For CIH Member, 3 CPD units under "Personal Development" will be achieved. CIH 會員可獲持續專業發展3單元 (類別: 個人發展)

For enrolment, please scan the QR code or click "<u>REGISTRATION 報名</u>" to fill out the e-form <u>on or before 12 August 2025</u>.

如欲報名,請於 <u>2025 年 8 月 12 日或之前</u>掃描 QR 代碼或點擊 "<u>REGISTRATION 報名</u>" 填寫電子表格。

For enquiries, please contact CIHAPB Secretariat at (852) 2356 8680 or email apb@cih.org.hk.

查詢請致電 (852) 2356 8680 或電郵 <u>apb@cih.org.hk</u> 與分會秘書處聯絡。



### Chartered Institute of Housing Asian Pacific Branch 特許房屋經理學會亞太分會

#### Remarks

- 1. Both successful and unsuccessful enrolments will be replied by email in-between and after the enrolment deadline.
  - 不論報名成功與否,申請者將會在報名之後至截止日期之後通過電子郵件收到結果通知。
- 2. You are welcome to contact CIHAPB Secretariat at (852) 2356 8680 for checking your registration. 歡迎致電 ((852) 2356 8680) 分會秘書處查詢報名情況。
- 3. Enrolment reservations are subject to the final decision of the organizer. 報名留位以主辦單位最終決定為準。